

## ENVIRONMENTAL POLICY

### 環境政策

#### Seeking for the "Zero pollution" Environment

追求“零污染”的生存環境

While endeavoring to produce “Zero Defect” products, QPL Limited also continuously seeks for the “Zero Pollution” Environment. Aiming to achieve the harmony of enterprise activities and global environment. QPL Limited actively devote to the environmental protection with high standard, reduce the impact on environment at a maximum scale and continuously improve our activities to ensure the continuous development of environmental management. QPL Limited is committed to :

品質有限公司在努力創造“零缺陷”產品的同時，亦不斷追求著零污染的生存環境。我們以協調企業活動與地球環境為目標，積極致力於高標準的環境保護，最大限度減少對環境的影響，並不斷改善自身行為，保證環境管理的可持續發展。為此，本公司承諾：

1. Conform to all the applicable international、national、 local laws and regulations even internal discipline as well as other requirements.

遵守國際，國家，地區乃至公司內部的所有適用的法律，法規及其它要求。

2. Enhance the control and management of products in all process, and lower the emission of wastes as well as the consumption of resources.

加強產品全過程的控制和管理，減少污染物的排放及資源耗用。

3. Maintain the waste under effective control、 avoid or reduce the negative impact on environment.

保持對廢棄物的有效控制，防止或減少其對環境的負面影響。

4. Strengthen the educational training for the personnel、 establish staff’s environmental responsibility and improve the staff’s environmental protection awareness and technical skills.

加強員工教育培訓並建立環境職責，提高全員環保意識和技能。

5. Establish the environmental management system、 implement periodic review and continue improvement.

建立環境管理體系，實施定期評審制度，堅持持續改進。

6. Strengthen the environmental protection through cooperation with suppliers、 contractors and as well as other partner.

與供應商，合作方及其他合作夥伴共同努力，以強化環境保護。

The environmental policy shall be the guideline of the company’s environmental system, which all staff shall comply with.; Meanwhile the environmental policy is accessible to all .so the public can observe the company’s commitment.

本環境方針將作為公司環境體系的指南，公司全體員工需共同遵守執行；同時本公司環境方針亦可被社會公眾所獲取，以便監督我們的承諾。